
Advies aanschaf biologische producten 2004REG79

VRAAG

Mevrouw Jonkers-Cornelisse (SP) heeft vernomen dat er een advies wordt geformuleerd richting GS over de
aanschaf van biologische producten voor het provinciehuis. Graag ontvangt zij daarover informatie.

ANTWOORD

Er wordt momenteel geen advies richting GS geformuleerd over de aanschaf van biologische producten in het
provinciehuis. Zo’n advies staat ook niet op de agenda.

De provincie heeft op 2 april 2002 een intentieverklaring ondertekend. Met het ondertekenen van de
intentieverklaring heeft de provincie zich verbonden aan de doelstelling om in 2004, 5 % van de omzet van de
catering biologisch te laten zijn. Deze doelstelling halen we als provincie.

De koffie en thee die in het provinciehuis geschonken worden zijn biologisch. Verder zijn in het
bedrijfsrestaurant de volgende producten afkomstig vanuit de biologische landbouw:
- diverse soorten brood
- melk en karnemelk
- diverse vruchtensappen
- tomaten
- divers broodbeleg
De omzet aan biologische producten was 8,8 % aan het einde van 2002. Over 2003 zijn de cijfers nog niet
bekend. De verwachting is dat er aan het eind van 2003 een omzet aan biologische producten was van 10 % en er
is geen reden om te denken dat dit niet gehaald is. De verwachting voor eind 2004 is een omzet aan biologische
producten van 15 %.

Er zijn biologische producten die nog wel in het assortiment opgenomen kunnen worden. Op dit moment treden
er daarbij te veel o.a. financiële knelpunten op om dat ook te doen. De knelpunten zijn dat de portieverpakkingen
te duur zijn en/of niet voldoen aan de HACCP (hygiëne wetgeving) eisen.
Er is geen subsidie voor de verkoop van biologische producten in het bedrijfsrestaurant.


